
南區証道堂入會申請表

Evangelical Chinese Church of South King County 

Membership Application Form

中文姓名:______________________  English Name:__________________________

地址/Address:   _________________________________________________________

                                Street                                                          City                 Zip

電話/Phone :  (H) ____________    (O)__________
電子郵件/E-mail: _____________

出生日期/Date of Birth :_________________       性別/Sex: _____________________

婚姻狀況/Marital Status:         結婚  / Married        單身/ Single

 慣用的語言 / Language Preference             粵語 / Cantonese   
英語 / English





                       國語 / Mandarin          閩南語 / Taiwanese





                                   其他 / Others

受洗日期/When Baptized ____________    受洗地點/Where Baptized___________

我已細讀證道堂之信條。 我願在神和眾人面前見證：

我願完全接受，今後此信條即為我個人之信條，並願遵守證道堂之會章及法規。我願經常參加本堂聚會、崇拜、並積極參與聖工。我也願意勤讀聖經、經常禱告、追求靈命長進、並願加入團契過肢體生活。

Having carefully studied the statement of faith, constitution and by-laws of the ECC, 
I hereby testify before God and the congregation, with the help and guidance of the Triune God, that I proclaim ECC’s statement of faith to be my personal faith statement, and consent to abide by the constitution and the by-laws of the church: That I am willing to join the congregation as a member of the spiritual family of the Evangelical Chinese Church of South King County by regularly attending its Sunday services, Sunday School, and its spiritual activities such as prayer meetings, Bible studies in order to grow in my Christian faith and life.

其他家庭成員資料 / Other members in the family

姓名/Name            年齡/Age   關係/ Relation        是否信主/Christian or non-Christian

	

	

	

	


參加關懷小組情況/Care Circle or Fellowship Affiliation

我現在參加 /Presently I regularly attend_________________________________
          我希望參加 /I wish to join____________________________________________
曾加入過的教會Previous Church membership

    教會名稱

  地址


               日期          牧師
       電話

Name of Church
Address

 
    Date         Pastor
   Telephone #

_______________     ________________________   ______  __________  __________

_______________     ________________________   ______  __________  __________

事奉的經驗/My Ministry Experience

事奉過的地方 /Where I have served in the past  (if applicable)

          教會名稱

  地址


    事奉的職位
      期限

       Name of Church

 Where


Position of service
Year/Involved

1. ______________________________________________________________________

2. ______________________________________________________________________

3. ______________________________________________________________________

請將你得救的見證略述於下，並以下列三點作為參考

一.
略述你作為基督徒或生命改變之前的光景；
二.
略述你決志信主所採取的行動，如走到台前或與一位主內弟兄或姊妹禱告；

三.
因神在你生命裡工作而產生的改變，如在態度上的改變、真理的看見、或
對神對人的守信。

Please write out briefly on this page your salvation testimony by using the guidelines provided as follows:

a) A short sketch of your life before you became a Christian or before God changed you;

b) The step you took to become a Christian such as an altar call, prayer with a Christian;

c) The changes in your life based on what God has done in your life such as attitude changed, insight gain, or commitment made.

請按以下的步驟預備你的見證

一. 求神幫助你回憶你是如何在神的恩惠裏來親身經歷基督的。

二. 求神用你的見證來榮耀神和幫助他人來接受基督作他們個人的救主。

As you prepare to write out your testimony please take the following steps:

1)
Ask God to help you recall how His grace enables you to know Christ personally.
2)
Ask God to use your testimony to glorify Him and to help others to make Christ their personal Savior.
	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	


認同Identification

我要以南區証道堂為我的教會，以信心為証，作為教會的一份子。我要學習在主裏成長，在主裏彼此相愛，在南區証道堂崇拜和事奉，以及在社區中為主傳福音。

I will make the Evangelical Chinese Church of South King County as my home church. Endorsing the statement of faith, I desire to stand in the community, identified as one of them. I want to learn, mature in Christ, worship and minister among them, love each other in Christ, and join with them in reaching the community for Christ.

彼此負責Mutual Accountability
我願意順從教會的領導, 遵守主賜教會的主權來領導信徒。
It is my intention to submit to the leadership of this church, following their direction for this local body of believers.
我願意盡全力鼓勵和事奉教會中的其他信徒，我知道他們也會如此對我。

(希伯來書 10:24-15) 
It is further my intention to do everything I can to encourage and minister to other believers in this fellowship, recognizing I will be receiving the same from them (Hebrews 10:24-25).
我明白教會和我彼此負責，遵守神的話及過聖潔的生活。一旦跌倒，我要遵守馬太福音18:15 - 17的教導。

I understand that I am mutually accountable with the body for obedience to the Word and practice of personal purity. I agree to submit to discipline outline in Mathew 18:15-17, should I fail to carry out this accountability.

簽名/Signature________________________________日期/Date_________________

Revised 9/15/2005
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